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>新年英文简短唯美祝福语句篇一
1、朋友，让我们一起静静地等，未来、希望、光明和就要敲响的新年钟声！
Friends, let\'s wait quietly together for the future, hope, light and the coming New Year bell!
2、朋友，鼠年来临精神旺，祝你身体健康，祝鼠年快乐哦！
Friends, the Year of Pig is full of vigor. I wish you good health and**Happy Year of Pig!
3、百富临门常有余，吉祥富贵聚新春！爆竹没响我却想，新春佳节你快乐吗？朋友永远记揭着你！
Baifu Linmen is often more than enough, auspicious and rich gather in the Spring Festival! The firecrackers didn\'t ring, but I thought, are you happy in the Spring Festival? Friends always remember to expose you!
4、新春祝福在里头，彼此祝愿身体好，儿女省心乐逍遥，你我恩爱甜如蜜，春节快乐身不疲！
New Year\'s greetings are in it, wishing each other good health, children to save their hearts and enjoy themselves, you and I love as sweet as honey, happy Spring Festival body never tired!
5、花开花谢，此消彼长，云卷云舒，又是一年。愿时间更替带给你美丽心情，除夕快乐！
Flowers blossom and fade, and then they grow and fall. Clouds roll and clouds shu, and it\'s another year. May the change of time bring you beautiful mood and happy New Year\'s Eve!
6、真挚友谊，永远不会忘。愿我的祝福将你围绕，新年快乐，万事如意！
Sincere friendship will never be forgotten. May my best wishes surround you, Happy New Year and all the best!
7、在这美好的时刻，祝福你年年有今朝，岁岁有今昔。
In this wonderful moment, I wish you the present and the past year after year.
8、相识系于缘，相知系于诚，一个真正的朋友不论身在何处，总时时付出关和爱，愿你新春快乐！
Acquaintance depends on fate, acquaintance depends on sincerity. No matter where you are, a true friend always pays attention and love. Wish you a happy New Year!
9、转眼之间，已走至寒冷的冬末，在这样凛冽的日子里，对你的思念更深更浓。祝你平安快乐！
In a twinkling of an eye, it has come to the end of the cold winter, in such a harsh day, the yearning for you is deeper and deeper. I wish you peace and happiness!
10、在这快乐分享的时刻，思念好友的时刻，温馨甜蜜的时刻，祝你春节新年快乐，佳节如意！
In this happy time to share, miss friends, warm and sweet time, I wish you a happy Spring Festival and a happy New Year!
11、新年的钟声里，我举起杯，任一弯晶莹的思绪，在杯底悄悄沉淀，深深地祝福你快乐！
In the bell of the New Year, I raise my cup, any crystal thoughts, quietly settle at the bottom of the cup, deeply wish you happiness!
12、祝你好事多多！笑容多多！开心每一秒，快乐每一天，幸福每一年，健康到永远！
Many good things to you! A lot of smiles! Happy every second, happy every day, happy every year, healthy forever!
13、今儿好，明更好，衷心祝愿；情也真，意也切，常驻心间。祝您春节愉快！
Today is good, tomorrow is better, sincere wishes; love is true, meaning is also cut, permanent heart. Wish you a happy Spring Festival!
14、我送你的短信：物超所值，质量上乘。欢迎你尽情享受我的温馨祝福！
I send you a short message: good value for money, good quality. Welcome you to enjoy my warm wishes!
15、愿新的一年，我们继续再接再厉，合作双赢，创造新的辉煌！
May we continue to work hard in the new year, win-win cooperation and create new brilliance!
16、新年将至，祝您新年快乐，万事如意，幸福安康。
New Year is approaching. I wish you a happy New Year, all the best, happy and healthy.
17、新年好！愿你拥有一片属于自己的天地！
Happy new year! May you have a world of your own!
18、全家和和睦睦，全年开开心心，一生快快乐乐，一世平平安安；天天心情愉悦，岁岁喜气洋洋！
The whole family is in harmony, happy all year round, happy all the year round, peaceful and peaceful all the time; happy every day, happy all the year round!
19、春的梦想，夏的烘托，秋的陶冶，冬的考验；新生如约，焕发万象；快乐新年，渗透新福无限。
The dream of spring, the foil of summer, the edification of autumn, the test of winter, the new life as promised, glowing all things, the happy New Year, infiltrating infinite new blessings.
20、满天的雪花，是飞舞的音符，以思念谱成乐章，用祝福奏出所盼，带给你，欢欣快乐的新年！
The snowflakes all over the sky are dancing notes, compose music with missing, play out expectations with blessings, bring you a happy New Year!
21、请记住，记住我们共织那瑰丽的梦，怀念你且嘱咐你，祝你新岁平安、年年如意、春节快乐！
Please remember, remember the magnificent dream we have organized together, miss you and tell you, wish you a safe New Year, a happy New Year and a happy Spring Festival!
22、新春新福祝愿你：马到成功事顺心，来年发财钱如意。打麻将时不放炮，幸福时时跑不掉。
New Year\'s greetings wish you success and prosperity in the coming year. When playing mahjong, there is no artillery, and happiness can not run away from time to time.
23、新年祝福，祝福是份真心意，不是千言万语的表白。一首心曲，愿你岁岁平安，事事如意！
New Year\'s greetings are sincere, not thousands of words. A heart song, wish you peace and prosperity year after year!
24、春节快乐！祝你：致富踏上万宝路；事业登上红塔山；情人赛过阿诗玛；财源遍步大中华！
Happy Spring Festival! Wishing you: Marlboro Road to become rich; Hongta Mountain to be a career; A lover is better than Ashima; Greater China is full of financial resources!
25、一条短信，有如此多的牵挂，只因它承载了浓浓的祝福，愿恩师新年幸福，合家欢乐！
A short message, there are so many concerns, just because it carries a strong blessing, I wish my teachers a happy New Year, happy family!
26、愿你的春节充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝春节乐陶陶，新年乐无限。
May your Spring Festival be filled with warmth, peace and joy of reunion with your loved ones. May the Spring Festival be filled with joy and happiness.
27、新年又到，祝你身体健康，万事如意，想什么有什么，想多少赚多少！
The New Year is coming again. I wish you good health, good luck in everything, what you want, how much you want to earn!
28、愿世界最美好的事物，永远陪伴在你左右，祝你新年快乐！
May the best things in the world always be around you. Happy New Year to you!
29、恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
I wish you good luck, happiness and joy in the New Year.
30、新的一年，每年都有新的变化，但我的心没有变，我的誓言没有变，我要……陪你一起变老。
New year, every year has new changes, but my heart has not changed, my vows have not changed, I want to... Grow old with you.
31、家人关心你；爱情滋润你；财神宠信你；朋友忠于你；我会祝福你；幸运之星永远照着你！
Family cares about you; Love moistens you; God of Wealth favors you; Friends are loyal to you; I will bless you; Lucky Star always shines on you!
32、在新的一年里，希望我的父母能健健康康，平平安按，快快乐乐的！
In the new year, I hope my parents can be healthy, safe and happy!
33、辞旧迎新之际，我真诚的祝福你，在新的一年里，再接再厉，让佳绩再续，辉煌再现。
On the occasion of leaving the old year and welcoming the new year, I sincerely wish you every success in the new year.
34、辞旧岁，九州共庆风调雨顺申博添异彩；贺新春，四海同歌国泰民安换届展宏图。
Remembering the old age, Kyushu celebrated the good weather and added splendor to the Expo; celebrating the Spring Festival, the four seas sang the same song as Tai Min\'an.
35、祝福是份真心意，不是千言万语的表白。一首心曲，愿你岁岁平安，事事如意！
Blessing is a sincere intention, not a thousand words. A heart song, wish you peace and prosperity year after year!
36、让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
Let warm wishes, happy thoughts and friendly wishes come to you and stay with you in the New Year.
37、在新的一年里，祝大家收获美满爱情，学业进步，身体健康，万事如意！
In the new year, I wish you all a happy harvest of love, academic progress, good health and all the best!
>新年英文简短唯美祝福语句篇二
Happy new year, my best friend.祝我的挚友新年快乐。
Wish all the best wishes for you.献上最美好的祝愿。
I hope we can spend the holidays together.希望我们能一起过春节。
Best of luck in the year to come.愿你在未来的一年里，吉星高照。
Take your passion and make it come true.发挥你的热情，让理想变为现实。
A New Year greeting to cheer you, my good friend.希望新年祝福给你带来欢乐，我的好朋友。
Wish many good wishes for the holidays and the coming year.新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
We will be having New Year Party at Someone\'s this year. You are welcome to join us!今年我们要在某人家里开新年晚会，欢迎你也来!
>新年英文简短唯美祝福语句篇三
May the year ahead bring you good luck and happiness.愿新的一年带给你好运和幸福。
Wishing you a New Year filled with happiness and good fortune.祝你新年快乐，万事如意。
Season\'s greetings and best wishes for the New Year.致以节日的问候和良好的祝福，新年快乐。
May your wishes come true and may you have a joyous New Year.愿你的愿望成真，愿你新年快乐。
Let the year ahead be the one where all your dreams come true.让未来的一年成为你梦想成真的地方。
May the beauty and joy of New Year remain with you throughout the new year!愿新春美景与欢乐常伴随你!
New Year comes but once a year. But when it comes it brings good cheer.新年一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
I wish you the biggest slice of happiness and good luck in the coming year.祝你在新的一年里幸福快乐，万事如意。
May the New Year be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.愿新年不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
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